
Analiza pokazala, kako ne
smemo delati prihodnjič
Skupna seja občinske konference SZDL in
občinskega sindikalnega sveta

Na skupni seji konference
občinske organizacije SZDL in
sveta zveze sindikatov Beži-
grad so sprejeli poglobljeno
analizo volitev 1978. Z relativ-
no dobro udeležbo vohlcev
smo lahko zadovoljm, so me-
nili, vendar je več razprav-
ftnreflv poudariio, da moramo
vzroke odsotnosti na volitv.ih
globlje proučili Organi/irane
odsoinosti na vohlah druž-
benopolitične organizacije ni-
so opazile. vso grajo pa si je
prislužila tehnologija volitev.
Skoraj v vseh krajevnih skup-
nostih so imeli tezave s volil-
nimi imeniki. Bilj so pomank-
Ijivi. v njih so bili vpisani ob-
čani, ki jih te več let ni več
med nami, precej občanov pa
ni bilo zapisanih vvolilnih ime-
nikih . Volilni odbori so bili po-
nekje vse preveč togi, zameša-
le pa so se celo intervencijske
telefonske številke. Med raz-
pravo je bilo čuliti misel, da se
moramo iz preteklih volitev ne-
kaj naučiti in da moramo s pri-
pravami na nove volitve čez 4
leta pravzaprav začeti že da-
nes. Nujno pa je, da se nove
volitve pripravijo organizirano,
pravočasno, ne pa, da bomo
evidentirali kandidate tako re-
koč tik pred volitvami, nato se
bomo ukvarjafi £e s kupi
preobširnih materialov.

Posebej so poudarili, da so
se nekatere zadeve pri volitvah
v združenem detu preveč za-
pletle, saj občinski Stab po 15.
uri nl dobil tako rekoČ nobenih
novih podatkov Spisek voliv-
nih upravičencev pa je tako ali
tako poglavje zase, saj dejan-
skih upravičencev še danes ne
morejo ugotoviti. Rezultati pri
volitvah obrtnikov in kmetov
so nad pričakovanji, še pose-
bej pri obrtnikih

Slabšo udeležbo mladih ne
smemo enostavno prevaliti na
relativno neaktivnost mladin-
ske organizacije, so menjli raz-
pravljalci, amak je treba poi-
skati globlje vzroke. Skupaj s
lem vprašanjem se pojavlja tu-
di vprašanje slabše udeležbe
delavcev iz drugih republik. To
kaže na nezadovoljivo delo od-
govornih dejavnikov z njimi.
Poudarili so tudi, da je treba
vzroke opredeliti s konkretno
odgovornostjo nekaterih tova-
rišev.

V kompleksu vseh vprašanj
so sindikati svoje delo opravili
dobro, klub dejstvu. da so se
vodstva v osnovnih organiza-
cijah sindikata, ki so bila kot
nosilci priprav na volitve, rav-

no takrat zamenjala. Danes pa
že pogrešajo pomoč strokov-
nih služb pri novoizvoljenih
delegacijah.

Na koncu široke m plodne
razprave se je izoblikoval
sklep. da je treba sprejeii ak-
cijski program, kr bo vodilo za
delo v pripravah na nove voli-
tvf? Kritnrijp 7.1 opravičila bodo
jasnoje upiedelili sa| je vsem
jasno, da so v sredinah, k|er so
hoteli izpolniti svojo dolžnost.
to naredili, drugje pa so našli
kup izgovorov od službenih
potovanj do dopustov.

Opozorili so tudi na slabo
pripravo volilnih materialov za
vojake, tako da so jih vojne
pošte dobile prepozno. Iz vseh
ugotovitev so na koncu pov-
zeli, da mora imeti volivni po-
stopek svoj začetek in konec,
ne pa da Že danes iščemo do-
ločene podatke.

Obravnavali so tudi analizo
javne razprave o aneksih sa-
moupravnih sporazumov SIS,
in poudarili, da naj bo gradivo
za obravnavo pripravljeno veli-
ko prej, v gradivu pa mora biti
zajetih več možnosti, Samo-
upravni sporazum o financira-
nju komunalne dejavnosti v
naži občini je trenutno v javni
razpravi, dosedanji rezullati pa

kažejo. da je združeno delo
zainteresirano za celovito ure-
janje naše komunale. Kažejo
se tudi določeni problemi, saj
je gospodarstvo že zelo obre-
menjeno. Združenemu delu
moramo zagotoviti. da bo sub-
jekt v svobodni menjavi dela.
ne pa le objekt, ki mora samo-
upravne sporazume sprejeti ali
pa mu grozi odlok. Poudarili
so, da je treba tudi točno opre-
deliti fermine. v kaferih se lah-
ko pred združeno delo prihaja
s novitni sporazumi in aneksi.

Izobraževanje delegatov v
bežigrajski občini je eno od
ključnih vprašanj uveljavljanja
delegatskega sistema. Tega se
zavedajo vse družbenopolitič-
ne organizacije. Izobraževanje
mora biti proces šrršega in
dolgoročnejšega značaja. Vse-
buje naj manj teorije in več
metodologije, saj Ijudje želijo
delati. Predloženi program je
bil znanstven, zato je nespre-
jemljiv, saj je treba Ijudi kon-
kretno usposobiti za delegat-
sko delo, tako da se bodo do-
bro počutili, radi delali in radi
hodili na različne seje. Pose-
ben poudarek zasluži izbor
predavateljev, gradivo pa mora
biti prirejeno razumljivo, še
posebej ob dejstvu, da je okoli
35 odstotkov vseh delegatov
kvalificiranih delavcevali pa še
to ne.
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